

BADEN | BEAUTY

MAKE YOUR SKIN BEAUTIFUL



## DAUERHAFTES HAARENTFERNUNG

Mit pulsierendem Licht (IPL) werden kurze Lichtblitze über die Farbpigmente im Haar (Melanin) in die Haarwurzel eingeleitet. Dort wird die Energie in Wärme umgewandelt & die Haarwurzel sofort verödet. Nach der Behandlung kann die verödete Haarwurzel keine neuen Haare mehr ausbilden. IPL ist die moderne Technik für eine hautschonende & sichere dauerhafte Haarentfernung für alle Hauttypen.

INTENSE PULSED LIGHT

Entfernung sämtlicher Körper- & Gesichtshaare

LANGE STRASSE 68 . 76530 BADEN-BADEN

für  
Frauen

## ENTFERNUNG VON HAUTANOMALIEN

Die Hochfrequenzbehandlung ist eine äußerliche Wärmebehandlung zur Hautverjüngung, bei der Energie gezielt an bestimmten Stellen des Körpers zum Abtragen unerwünschten Gewebes appliziert wird. Mit Hochfrequenz behandeln wir störende & unschöne Hautanomalien, wie:

### HOCHFREQUENZ

Blutschwämmchen . feine Äderchern . Couperose . diffuse Rötungen  
Fibrome . Spinnenmale . Falten . Pigment- & Altersflecken . Einzelhaare

## KOSMETIK

### AN.MUT

an.mut kombiniert einzigartige Inhaltsstoffe mit wertvollen Extrakten aus der Natur. Bei völligem Verzicht auf Parabene, Palmöl und Mineralöle. Die High-Tech-Pflegeserie wird in Deutschland ohne Tierversuche hergestellt und basiert auf dem preisgekrönten spezifischen tripep dermis®.

### PREMIUM AESTHETIC

Bei der Produktlinie: the skin concept® von premium aesthetic handelt es sich um eine hochkomplexe Produktlinie aus Deutschland. Sie kann sowohl als langfristige Pflegelinie (Couperose, Anti-Aging, Hautunreinheiten) oder auch als kurzzeitige Therapiekosmetik eingesetzt werden.



INFO@BADEN-BEAUTY.DE

TELEFON: 07221. 39 78 600

BADEN | BEAUTY

MAKE YOUR SKIN BEAUTIFUL



## APPARATIVES ANTI-AGING

Als Weiterentwicklung manueller Behandlungsformen hat sich die apparative Kosmetik weltweit etabliert, weil sie sichtbare & fundierte Ergebnisse liefert. Wir kombinieren die Synergien von Ultraschall, Hochvolt, Sonophorese, Mesoporation & Mikrodermabrasion für unsere Treatments, die aus einer manuellen & zusätzlich aus einer intensiven apparativen Wirkstoffeinschleusung bestehen.

ULTRADERMABRASION

Falten . Couperose . Pigment- & Altersflecken . Narbenbehandlung

WWW.BADEN-BEAUTY.DE

BADEN | BEAUTY

MAKE YOUR SKIN BEAUTIFUL



## PERMANENT HAIR REMOVAL

With pulsating light (IPL), brief flashes of light are inserted into the hair root via the color pigments in the hair (melanin). The melanin converts the applied energy into heat and the hair root is immediately obliterated. After the treatment, the hair root can no longer form new hair. IPL is the latest technology for a modern, gentle and safe permanent hair removal for all skin types (I-VI Fitzpatrick).

INTENSE PULSED LIGHT

Permanent removal of all body and facial hair

LANGE STRASSE 68 . 76530 BADEN-BADEN

for  
women

## REMOVAL OF SKIN ANOMALIES

With high-frequency applications we remove anomalies on the skin surface. By introducing precisely metered heat, we dissolve fine veins or remove excess areas of skin. The anomalies disappear within seconds. High-frequency applications can be combined with our other treatments & can also be used to remove disturbing single hair.

### HIGH-FREQUENCY

blood sponges . fine veins . rosacea . diffuse redness . fibromas  
spider marks . wrinkles . pigment & age spots . single hair

## COSMETICS

### AN.MUT COSMETICS

an.mut combines unique ingredients with precious natural extracts. Products are free of parabens, palm oil and mineral oils for best tolerance. This high-tech care series is made in Germany, free from animal testing & includes the award-winning complex: tripep dermis®.

### PREMIUM AESTHETIC

The cosmetics line: the skin concept® by premium aesthetic is a highly complex product line from Germany. It has been developed for sensitive & irritated skin & prevents premature skin aging. The skin concept® can be used as a long-term care line or as a short-term cosmetic therapy.



INFO@BADEN-BEAUTY.DE

PHONE: +49 7221. 39 78 600

BADEN | BEAUTY

MAKE YOUR SKIN BEAUTIFUL



## APPLIANCE ANTI-AGING

High-tech appliance cosmetics have established themselves worldwide. We make use of the synergies of ultrasound, high voltage, sonophoresis & microdermabrasion in our treatments. With these technologies & our high-quality nutrients we provide immediately visible and long-lasting results in the treatment of skin damage and skin aging.

ULTRADERMABRASION

wrinkles . pale, blemished or dry skin . enlarged pores . scars . cellulite

WWW.BADEN-BEAUTY.DE